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Oœwiadczenie skierowane do ministra rolnictwa i rozwoju wsi Marka Sawickiego

Szanowny Panie Ministrze!
Zwracam siê do Pana Ministra z pytaniem, jak przebiegaj¹ obecnie procesy tak zwanego odrolniania

gruntów rolnych.
Jaka powierzchnia gruntów jest poddana tego typu procedurze? Z jakimi op³atami jest ten proces

zwi¹zany? Czy rozwa¿ane by³o ograniczenie op³at w przypadku odrolniania gruntów na terenach wiej-
skich, szczególnie w przypadku ich lokalizacji w gminach o niewielkich dochodach, w celu pobudzenia
inwestycji i tworzenia nowych miejsc pracy?

Z powa¿aniem
Eryk Smulewicz




